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SKUPSTINA CRNEGORE 

n/r Predsjedniku Skupstine Crne Gore

Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, postavijam poslanicko pitanje,

Podpredsjedniku Vlade za ekonomska pitanja I ministru ekonomskog razvoja
Niku Deljosaju

Koje aktivnosti Vlada Crne Gore preduzima Hi planira da preduzme kako bi se pokrenula 
proizvodnja u nekadasnjoj fabric! drvoprerade "Velimir Jakic" u Pljevijima i koje radnje preduzima 
ili planira da preduzme na iskoriscenju resursa cementnog laporca takode u opstini Pljevija na 
nacin sto bi se izgradila fabrika cementa, a samim tim i otvorio veliki broj novih radnih mjesta?

Pitanje cu usmeno obrazloziti na samoj sjednici.

Molim da mi odgovor na postavijeno pitanje dostavite i u pisanoj formi.

U Podgorid, 03.04,2024. godine

Poslanik poslanickog kluba ZBCG- DNP 

Vladislav Bojovic
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Br.002-305/24-1343/2 04. aprii 2024. godine

Za: SKUPSTINA CRNE GORE 

Aleksandar Klaric, generalni sekretar

Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Vladislava BojovicaPredmet:

Postovani gospodine Klaricu

U prilogu Vam dostavijamo odgovor na poslanicko pitanje poslanika Vladislava Bojovica.

S postovanjem,

MINISTAR

Dostavijeno; naslovu

a/a
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Pitanje:

Koje aktivnosti Vlada Crne Gore preduzima ill planira da preduzme kako bi se pokrenula 
proizvodnja u nekadasnjoj fabrici drvoprerade „ Velimir Jakic" u Pljevijima i koje radnje preduzima 
ill planira da preduzme na iskoriscenju resursa cementnog laporca takode u opstini Pijevija na 
nacin srto bi se izgradila fabrika cementa, a samim tim i otvorio veliki broj novih radnih mjesta?

Odgovor:

Uvazenii poslanice Bojovicu,

Pitanje koje ste dostavili potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku I ministru ekonomskog 
razvoja, gospodinu Niku Gjeloshaju, nije u nadleznosti Ministarstva ekonomskog razvoja, vec 
Ministarstva energetike i rudarstva i Ministarstva poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, pa je 
potrebno da se istim obratite resornim ministrima.

S postovanjem >
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Crna Gora
Ministarstvo energetike i rudarstvj
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Adresa: Rimskitrg ir

81000 Podgorica, Crna 3ora 
TcItsfuinniisa^Z 20 482 213
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Broj: 01-011/24-1057/2 12.april 2024. godine

SKUPSTINA CRNE GORE

PREDMET; Odgovor na poslanicko pitanje

POSLANICKO PITANJE

Koje aktivnosti Vlada Crne Gore preduzima ill planira da preduzme na iskoriscenju 
resursa cementnog laporca u opstini Pljevija na nacin sto bi se izgradila fabrika 
cementa, a samom tim i otvorio veliki broj novih radnih mjesta?

ODGOVOR

S obzirom na znacaj izgradnje fabrike cementa za Opstinu Pljevija, ali i za drzavu. a 
posebno imajuci u vidu najave Vlade Crne Gore o izgradnji kapitalnih projekata u 
oblasti saobracajne infrastrukture, Ministarstvo energetike i rudarstva sa posebnom 
paznjom pristupa svim pripremnim aktivnostima koje se odnose na pokretanie 
pomenute fabrike. '

Dozvoiite mi da Vas podsjetim da je u skladu sa usvojenim planskim dokumentom - 
Prostorno urbanistickim pianom Pijevaija, odnosno iokalnom studijom iokacije " 
Otilovici " (opstinski propisi br. 26/08 od 20.08,2008.god.), iokacija '“Otilovici”, Opstina 
Pljevija, definisana za gradnju fabrike cementa, kao i da je Ministarstvo zaduzeno za 
resor ekonomije 2008. godine izdalo urbanisticko tehnicke usiove za gradnju Fabrike 
(br. 1101-8098/1 od 17.10.2008 god.). Izdatim UT usiovima su propisani usiovi,
smjernice i duznosti zainteresovanog lica za izradnju fabrike cementa. Dakle 
polazna, planska osnova koja podrzava gradnju ovakvog objekta.

postoji

Drugo pitanje koje se namece jesu sirovine potrebne za rad fabrike cementa, 
odnosno da ii sa njima raspolazemo u dovoijnom obimu koji ce znaciti odrzivost i 
opravdanost projekta. Kao ulazna sirovina u industriji cementa koristi se iaporac. 
Procijenjene rezerve iaporca na odiagalista "Jagnjiio", Opstina Pijevija, iznose oko 
87.400.000 t, od cega je, prema procjenama 90% iskoristivo, Ukoiiko bi se 
dodijeijena koncesija odnosila na vremenski period od 30 godina, to znaci da bi 
godisnji nivo raspolozivosti sirovine bio najmanje 1.500.000 t/godisnje, Ovo je nacin 
da zadovoijimo sopstvene potrebe za cementom, aii i da stvorimo soiidnu izvoznu 
bazu. Korisbenjem laporca za potrebe fabrike cementa smanjiie bi se povrsine za
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spoijna odiagalista za jalovinu sto bi se visestruko pozitivno odrazilo na zivotnu 
sredinu, a cime bi bill redukovani i troskovi Elektroprivrede Crne Gore Uvazavaiuci

Vodeci racuna o zastiti zivotne sredine i proklamovanim ciljevima Crne Gore u smislu 
redukcije nivoa gasova sa efektom staklene baste, Ministarstvo 
rudars^a ce podrazati izgradnju fabrike cementa iskijucivo po najstroiijim 
ekoloskim standardima. Ni manje, ni vise od toga, U interesu nam ie da 
sprovedemo pravednu energetsku tranziciju u Pljevijima, da uposlimo sto vi§e onih 
cija su radnja mjesta ugrozena usiijed gasenja termoelektrane i Rudnika uglia ali 
moramo biti obazrivi i odgovorni prema gradanima Pljevaija i nasim preuzetim 
evropskim obavezama.

energetike i

Objektivno sagledavajuci sve cinjenice, jasno je da se radi o zahtjevnom poduhvatu i 
da potencijaini investitor mora biti visokog nivoa kredibilnosti, a kao garancija da ce 

nasi zahtjevi, posebno sa ekoloskog aspekta biti sprovedeni u djelo Da 
napomenem i to da smo od prethodne, 43. Viade Crne Gore naslijedili Memorandum 
0 saradnji sa inostranom kompanijom koja je iskazala interesovanje za gradnju 
Fabrike. Memorandum je neobavezujuci akt i iskijucivo definise intenciju dvije strane.

Jos jedno od razmisljanja prethodnih Vlada je bilo da se koncesija za laporac dodijeli 
Rudniku uglja Pljevija, sto mi u ovom trenutku smatramo nerealnim, a zbog trenutne 
situacije i izazova sa kojima se suocava Rudnik uglja, ali i kompleksnosti ovog 
projekta. ®

svi

Na kraju, a uz zahvalnost na Vasem interesovanju za rjesavanje ovako vaznog 
pitanja za Pljevija i Crnu Goru, zelim jos jednom da istaknem da se apsolutno 
zalazem za izgradnju ovog proizvodnog postrojenja uz strogo postovanje zakona i 
definisanih procedura.

Q‘

prof.^^aia Mujovic.
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ZA; SKUPSTINA CRNE GORE 
n/r generainom sekretaru

Predmet: Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Vladislava Bojovica

Poslanik Vladislav Bojovic je u pisanoj form!, na osnovu clana 187 i 188 
Poslanika Skupstine Crne Gore, postavio sledece pitanje na koje trazi odgovor, 
u pisanoj formi od strane ministra poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede 
Vladimira Jokovica, kao nadleznog za oblast sumasrtva i drvoprerade:

POSLANICKO PITANJE

Koje aktivnosti Vlada Crne Gore preduzima Hi planira da preduzme kako bi se 
pokrenula proizvodnja u nekadasnjoj fabrici drvoprerade "Velimir Jakic" u 
Pljevljima?

Na postavljeno poslanicko pitanje Ministarstvo poljoprivrede. sumarstva i 
Vodoprivrede u dijelu svojih nadleznosti daje sledeci

ODGOVOR

Postovani,

Javnosti je poznato da je PRIVREDNI SLID CRNE GORE, dana 26.12.2023. 
aodlne. donio RJESENJEo otvaranju stecajnog postupka nad stecajnim 
duznikom Drustvo sa ogranicenom odgovornoscu „Vektra Jakic" Pljevija, na 
predlog povjerioca Uprave prihoda i carina zbog duga prema drzavi u ukupnom 

od 7.432.780,31 €. koje su dospjele za placanje, a koje nijesu namireneiznosu
od strane stecajnog duznika.
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Vlada Crne Gore 
‘, Ministarstvo poljopnvrede, 

sumarstva i vodoprivrede

Adtcs.l. Riiiiiiki itg Jfj. 
81000 Podgorica, Criia Gora 

tel: -182 20 23'! ISO 
fa»: *382 20234 306
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Kako se pomenuto privredno drustvo nalazi u stecaju, Vlada u ovom trenutku 
nema mogucnosti da utice na pokretanje proizvodnje u tom privrednom drustvu. 
Medutim, kako je pitanje pokretanja proizvodnje u tom privrednom drustvu od 
krucijalnog znacaja za razvoj sumarstva i drvne industrije u Crnoj Gori, a jsto 
tako je od velike vaznosti za Opstinu Pljevija, Vlada ce posvetiti duznu paznju 
pitanju brzog okoncanja stecajnog postupka.

Naime, Vlada ce kroz svoja povjerilacka ovlascenja ^
pokretanja proizvodnje u toku stecajnog postupka, sto je svakako je 
ciljeva.

XcS'ati'naloml da sa kroTzakcSrpmcadurdafiS^^^ 

struktura i nade investitor koji ce biti u mogucnosti da pokrene proizvodnju.

S postovanjem.

® rVladlmir Jokovic 
"
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